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Protokoll fört vid ordinarie årsmöte  
med Vishamns Tomtägareförening och 
båtsektion, 814000-3438, 2024-06-15 
 

 

 

1. Till ordförande vid årsmötet utsågs styrelsens ordförande Göran Martinsson och till sekreterare 
Lena Hellström. 

2. Att jämte ordföranden justera protokollet utsågs Jessica Mörk och Peter Frånlund. 

3. Beslöts att röstlängd upprättas vid behov. 

4. Årsmötet konstaterade att kallelse till mötet skett i behörig ordning. 

5. Ordföranden samt kassören föredrog styrelsens förvaltnings/verksamhetsberättelse (bilaga 1)  
Noterades att dessa handlingar avsåg såväl Tomtägareföreningen som dess båtsektion.  
Årets underskott beror på bytet till LED-lampor i hamnen, som är en engångskostnad. 
Midsommarfirandet, Strandspelningen och Allsången har alla varit mycket uppskattade 
aktiviteter.  
Stämman diskuterade Allsångsaktiviteten utifrån önskemålet att få fler att komma, träffa nya 
grannar och umgås. Beslut att marknadsföra bättre och lägga aktiviteten i början av augusti i 
stället för i slutet. 

6. Gunnar Asperö föredrog revisionsberättelsen (bilaga 2). Noterades att denna avsåg såväl 
Tomtägareföreningen som dess båtsektion. 

7. I enlighet med revisorns förslag fastställdes balansräkning och resultaträkning och styrelsen 
beviljades ansvarsfrihet. 

8. I enlighet med valberedningens förslag utsåg årsmötet: 
a. Göran Martinsson, till ordförande. Omval till 2025 
b. Till ordinarie styrelseledamöter omvaldes till 2025 Göran Carlberg, Henrik Mickos, Maria 

Vinberg och Lena Hellström.  
c. Till suppleanter i styrelsen till 2025 omvaldes Gunilla Martinsson och Anders Johansson. 
d. Till Båtsektionen omvaldes hamnkapten resp. biträdande hamnkapten till 2025, Ulf 

Bergwik och Peter Frånlund. 
 

9. Till revisor till 2025 omvaldes Martin Johansson som ordinarie samt Gunnar Asperö som 
suppleant. 

10. Till valberedning till 2025 omvaldes Lars Stånge sammankallande, Bengt Spångvall och Rune 
Sirvell. 

11. Inga förslag om extra uttaxering av avgifter förelåg. Inga ändringar avseende avgifter för 
båtplatser under nästkommande år. 

12. Beslutades att arvode inte skulle utgå till styrelsens ledamöter eller revisor. 
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13. Beslutades, i enlighet med valberedningens förslag till ledamöter i Festkommittén till 2025, 
omval av Henrik Mickos och Rebecka Lodge samt nyval av Krizz Lowélion. 

14. Midsommarafton kommer att firas på sedvanligt sätt på Gustavssons äng. Liksom förra året utan 
levande musik. Henrik Mickos lånar ut sin Booze högtalare.  
Rune Sirvell betonade återigen vikten av musiker och uppmanade alla medlemmar att se över 
sina kontakter och ge förslag på framtida musiker till våra midsommaraftnar.  
Rune lovade dock att hjälpa till att leda dansen samt avsluta med den uppskattade ”raketen” 
även i år.  
 
Festkommittén har informerat om Midsommarfirandet både i vår Facebook-grupp och på 
anslagstavlan. 

15. Strandspelning. Henrik Mickos bekräftade att hans storband kommer att spela i hamnen även i 
år, söndagen den 18 augusti. Dock med reservation för dåligt väder. Information med klockslag 
kommer att sättas upp på anslagstavlan samt i hamnen. Information finns även på vishamn.se. 

16. Övriga frågor:  
Inga övriga frågor 
 

 
17. Beslutades att detta protokoll skulle anslås vid brevlådorna, samt publiceras på www.vishamn.se 

 

Vid protokollet:               Justeras: 

 
 
 
 
Lena Hellström               Göran Martinsson                Jessica Mörk                    Peter Frånlund 
 


